
 

Protokół Nr XXI.2016  

z sesji Rady Gminy Pszczew 

odbytej 23 czerwca 2016 r. w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Pszczewie przy ul. 

Zamkowej.  

 

Odegrano hymn. 

Przewodniczący rady p. Zbigniew Gajewski o godz. 16.00 otworzył  XXI sesję Rady Gminy, 

powitał: Wójta p. Waldemara Górczyńskiego, skarbnika gminy p. Halinę Jokiel, radcę prawnego 

p. Michała Siemiatowskiego, dyrektorów i kierowników podległych jednostek, sołtysów oraz 

radnych.  

Listy obecności stanowią załącznik nr 1, 2 i 3 do protokołu.  
Przewodniczący rady stwierdził prawomocność obrad, na ustawowy stan 15 radnych, w sesji 

uczestniczyło 15 radnych. Rada Gminy była władna do podejmowania prawomocnych uchwał 

i wniosków zgodnie z art. 14 ustawy o samorządzie gminnym.  

 

Ad. 2 

Przewodniczący rady p. Zbigniew Gajewski pytał o uwagi do otrzymanego porządku obrad 

dzisiejszej sesji. 

Wójt Gminy p. Waldemar Górczyński wnioskował o wprowadzanie do porządku obrad dwóch 

projektów uchwał: projekt uchwały  Nr 144  w punkcie 7 f oraz projekt uchwały  nr 145 w 

punkcie 7 g porządku obrad. 

Przewodniczący rady poddał pod głosowanie wniosek Wójta Gminy. W wyniku głosowania za 

wprowadzeniem ww. projektów uchwał głosowało 15 radnych.  

Przewodniczący rady gminy przedstawił porządek obrad po wcześniej przyjętej zmianie. 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu  z  XX sesji Rady Gminy Pszczew. 

4. Informacja Przewodniczącego rady gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Interpelacje radnych i zapytania sołtysów w tym, z zakresu bezpieczeństwa  

i porządku publicznego.  

6. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej, z wykonania uchwał rady gminy oraz 

realizacji zadań inwestycyjnych zawartych w budżecie na 2016 rok. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie stanowiska w sprawie:  

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Pszczew za 2015 rok- druk Nr 142. 

b) Absolutorium dla Wójta Gminy z tytułu wykonania budżetu Gminy Pszczew za 2015 

rok:  

1) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Pszczew za 2015 rok 

(rozpatrywane w pkt 7a); 

2) przedstawienie sprawozdania finansowego za 2015 rok ( rozpatrywane w pkt 7a); 

3) przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Pszczew; 

4) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej; 

5) zapoznanie radnych z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze 

dotyczącej sprawozdania z wykonania budżetu oraz opinią dotyczącą  wniosku 

komisji rewizyjnej w sprawie absolutorium; 

6) debata o wykonaniu budżetu; 

7) podjęcie uchwały w sprawie absolutorium- druk Nr 139. 



c) Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Pszczew- druk Nr 

140. 

d) Pozostawienia bez rozpatrzenia anonimowej skargi- druk Nr 141. 

e) Zmian w uchwale budżetowej gminy Pszczew na 2016 rok- druk Nr 143. 

f) Nadania nazwy ulicy- druk Nr 144. 

g) Wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia w sprawie wspólnej realizacji projektu 

pn. „Kompleksowe uzbrojenie terenów inwestycyjnych w powiecie międzyrzeckim” 

druk Nr 145. 

8. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje. 

9. Sprawy organizacyjne- korespondencja. 

10. Zakończenie obrad.  

Porządek przyjęto jednogłośnie (15 „za”, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących i przystąpiono do jego 

realizacji).  

Zaproszenie na sesje stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Ad. 3 

Przewodniczący rady poinformował, że protokół z XX sesji został sprawdzony i podpisany przez 

prowadzącego i wnioskowała o przyjęcie protokołu bez odczytywania.  

Uwag nie zgłoszono, protokół z  XX sesji przyjęto przez aklamację.  

Ad. 4 

Informacja Przewodniczącego rady gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący rady gminy p. Zbigniew Gajewski wystąpił do Prokuratury Rejonowej  

w Międzyrzeczu z prośbą o informację na jakim etapie jest sprawa DS.1242016r. 

Otrzymaną z LUW anonimową skargę ww. przekazał Komisji Rewizyjnej. Następnie wniosek 

Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium przesłano RIO celem zaopiniowania. 

Wniosek Parafii Pszczew dotyczący wsparcia wyjazdu młodzieżowego według właściwości 

przekazano Wójtowi.  

Ad. 5 

Interpelacje radnych i zapytania sołtysów w tym, z zakresu bezpieczeństwa i porządku 

publicznego.  

Radny p. Piotr Adamski ponowił prośbę o odpowiedź na interpelację nr RG.0003.38.2016 

zgłoszoną w dniu 21 kwietnia br. 

Sołtys -Borowego Młyna p. Renata Olszewska pytała o priorytety w budżecie na 2017 rok, hala 

sportowa czy wodociąg w Borowym Młynie. 

Wiceprzewodniczący rady gminy, przewodniczący Klubu „Twój Samorząd” p. Romuald 

Tankielun zgłosił następujące wnioski klubu, które dotyczyły : 

- działań celem nabycia wszystkich pozostałych gruntów na rzecz gminy w pasie promenady nad 

j. Kochle, 

- wniosku mieszkańców miejscowości Silna za pośrednictwem klubu o podjęcie inicjatywy 

przebudowy nawierzchni drogi gminnej łączącej Silną z Borowym Młynem (nr 1337F, 1331F). 

Radny p. Marek Badach złożył następujące wnioski: 

- o wyremontowanie budynku komunalnego w Pszczewie przy ul. Dworcowej 8, 

- dotyczący zbiornika wodnego za zabudowaniami ul. Międzychodzkiej.  

 

Radny p. Józef Piotrowski wnioskował o rezygnację z opłaty parkingowej na pszczewskim Rynku. 

 

Zadano pytanie do dzielnicowych o wyjazd spod Biedronki? 

Dzielnicowy Trzciela odpowiedział, że  zarządca drogi jest decydentem. 



 

Ad. 6 

Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej, z wykonania uchwał rady gminy oraz realizacji 

zadań inwestycyjnych zawartych w budżecie na 2016 rok- informacje stanowią załączniki do 

niniejszego protokołu. 

Kolejna informacja dotyczyła realizacji zadań inwestycyjnych. Wójt Gminy p. Waldemar 

Górczyński docenił olbrzymi wkład pracy pracowników urzędu, jednostek organizacyjnych, który 

był efektem tak dobrego stopnia zaangażowania. 

 

Wójt Gminy p. Waldemar Górczyński odpowiedział p. Renacie Olszewskiej, że w 2016 roku 

zaplanowano projekt. 

 

Radny p. Piotr Adamski- wspomniał sprawę sprzed kilku lat, kiedy to zaczął budowę ośrodka 

zdrowia. Wówczas p. Piotr Adamski  zwrócił się do gminy z prośbą o pomoc partnerską, której nie 

otrzymał.  

Według ww. gmina wybudowała ośrodek za niebagatelną kwotę, co radny uważa za zmarnowane  

pieniądze publiczne.  

Wójt przyznał, że faktycznie dr Adamski zwrócił się do gminy o partnerską pomoc nie wierząc, że 

gmina poradzi sobie z wybudowaniem nowego ośrodka zdrowia.  Według Wójta pieniądze nie 

zostały zmarnowane. Jest piękny obiekt , pomieszczenia ośrodka są wydzierżawione ale niestety 

dzierżawcy nie wywiązują się z umowy. Wójt na zakończenie przedstawił swoją misję w zakresie 

zabezpieczenia dostępu do usług medycznych dodając, że spora liczba mieszkańców naszej gminy 

wyjeżdża do Międzyrzecza i Międzychodu. 

 

Radny p. Piotr Adamski pytał Wójta skąd ma taką wiedzę i czy jest ona potwierdzona. Ponadto  

radny zastanawiał się ile gmina uzyskała z dzierżawy tego lokalu oraz jak długo gmina będzie 

utrzymywała ten obiekt. 

 

Z kolei Wiceprzewodniczący p. Romuald Tankielun- pytał, czy dobrze zrozumiał, że odstąpiono  

od koncepcji budowy pomostu na plaży. 

 

Wójt Gminy p. Waldemar Górczyński odpowiadając na pytanie przedmówcy poinformował, że 

nie odstępujemy od koncepcji budowy pomostu na plaży komunalnej, a wręcz planujemy 

rozbudowę infrastruktury plaży komunalnej w Pszczewie. Realizacja przesunie się w czasie na 

m.in. konieczność uzyskania pozwolenia na budowę pomostu, które może potrwać pół roku. 

Następnie dyskutowano o przebudowie drogi powiatowej w Pszczewie ul. Sikorskiego, ul. 

Poznańska i ul. Zamkowa. 

Wójt Gminy p. Waldemar Górczyński wyjaśnił, że jest  obietnica dodatkowych 30 tys. zł,- za 

które nie jesteśmy w stanie wykonać 30% zamierzeń. Dyrektor ZDP nie ma pieniędzy w swoim 

budżecie, jesteśmy po rozmowie dżentelmeńskiej.  

Jeżeli rada gminy zażyczy sobie realizować zadanie to za 30 tys. zł,-  to Wójt nie będzie stawiał 

przeszkód. 

 

Ad. 7a Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie stanowiska w sprawie: zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Pszczew za 

2015 rok- druk Nr 142. Obecnych 15 radnych.  

Przystępując do wypełnienia procedury absolutoryjnej radni jednogłośnie postanowili odstąpić od 

czytania sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2015 oraz sprawozdania finansowego, 

ponieważ otrzymali oni wcześniej kserokopie niezbędnych dokumentów. Ponadto sprawozdania 

omówiono na posiedzeniach komisji rady, na którym wyjaśnień udzielała Skarbnik Gminy 

informując o pozytywnej opinii RIO o sprawozdaniu.  



Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Pszczew  za rok 2015 wraz z innymi materiami 

towarzyszącymi stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

Przewodniczący rady p. Zbigniew Gajewski pytał o uwagi do ww. dokumentów. 

Wobec braku pytań oraz pozytywnej opinii RIO o sprawozdaniu , poddał pod głosowanie projekt 

uchwały Nr 142. 

W wyniku głosowania rada gminy większością głosów za-14; przeciw-0; wstrzymujące-1 podjęła 

Uchwałę Nr XXI.131.2016 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Pszczew za 2015 rok- uchwała stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 
 

Ad. 7 b) Absolutorium dla Wójta Gminy z tytułu wykonania budżetu Gminy Pszczew za 2015 

rok:  

1) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Pszczew za 2015 rok 

(rozpatrywane w pkt 7a);  

2) przedstawienie sprawozdania finansowego za 2015 rok (rozpatrywane w pkt 7a);  
Wobec przyjęcia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 

Pszczew za 2015 rok w punkcie 7a, przewodniczący rady gminy kontynuował procedurę 

absolutoryjną. 

3) przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Pszczew;  

Radni jednogłośnie postanowili odstąpić od czytania ww. informacji ponieważ otrzymali oni 

wcześniej kserokopie dokumentu i podczas posiedzeń komisji nie wnieśli uwag.  

4) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej; 

Przewodniczący komisji rewizyjnej p. Leonard Kaczmarek odczytał opinię komisji wraz z wnioskiem 

w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2015  wnioskując jednocześnie o 

udzielenie absolutorium dla Wójta Gminy Pszczew za rok miniony. 

Opinia wraz z wnioskiem stanowi załączniki do protokołu.  

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego wniosku komisji. 

 

5) zapoznanie radnych z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze 

dotyczącej sprawozdania z wykonania budżetu oraz opinią dotyczącą  wniosku komisji 

rewizyjnej w sprawie absolutorium; 

Obrady opuścił radny p. Józef Piotrowski -rada obradowała w 14 osobowym składzie. 

Skarbnik Gminy p. Halina Jokiel odczytała: 

- Uchwałę  Nr 219/2016  z dnia 28 kwietnia 2016 roku w sprawie wydania opinii o sprawozdania  

z wykonania budżetu Gminy Pszczew za 2015 rok. 

- Uchwałę Nr 328/2016 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze 

z dnia 7 czerwca 2016 roku w sprawie wydania pozytywnej opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Pszczew w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Pszczew z tytułu 

wykonania budżetu za 2015 rok- kserokopie uchwał stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Obrady opuścił radny p. Romuald Tankielun-i rada obradowała w 13 osobowym składzie. 

6) debata o wykonaniu budżetu; 

Przewodniczący rady gminy p. Zbigniew Gajewski pozytywnie ocenił sprawozdanie pod 

względem rachunkowym, za co serdecznie podziękował Skarbnik Gminy i całemu referatowi 

finansowemu.  

Następnie przewodniczący rady gminy, p. Zbigniew Gajewski odniósł się do przedstawionej przez 

Wójta Gminy informacji o stanie mienia komunalnego do kwestii zwrotu terenów przejętych od 

Agencji Nieruchomości Rolnych.  Uwaga ww. dotyczyła nie zagospodarowania przejętych 

terenów celem zwiększenia majątku gminy. 

Przewodniczący rady gminy, p. Zbigniew Gajewski prosił radnych o dyskusję w kwestii 

wykonania budżetu za 2015 rok. 



Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Leonard Kaczmarek pytał Wójta Gminy o nurtujące 

członków komisji sprawy: 

1. sprzedaż lokalu po byłym ośrodku zdrowia, 

2. przydział mieszkań na Osiedlu Zamielno. 

ad. 1 Wójt Gminy p. Waldemar Górczyński udzielił odpowiedzi iż projekt uchwały zakładał 

sprzedaż lokalu jako całości, podjęta zaś została uchwała  w sprawie sprzedaży niniejszego lokalu 

po podziale na 3 części, co ma znaczący wpływ na przedłużenie procedury przygotowania do 

sprzedaży. Obecnie prowadzone są rozmowy z rzeczoznawcą majątkowym oraz notariuszem nad 

trybem przeprowadzenia procedury sprzedaży. Wójt Gminy dodał, że pierwsza z możliwości 

zakłada sprzedaż udziałów w lokalu – tj. wyodrębnienie z lokalu 3 mniejszych lokali i wyliczenie 

ich udziałów na postawie przeliczenia powierzchni danego wydzielonego lokalu w stosunku do 

powierzchni całego lokalu. Załącznikiem do umowy notarialnej byłaby inwentaryzacja 

poszczególnych lokali. 

Drugi tryb zakłada podział fizyczny i prawny lokali. Niezależnie od wybranego trybu sprzedaży 

kolejnym etapem procedury będzie wycena lokali, umieszczenie informacji o lokalach na wykazie 

nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży (6 tygodni) oraz ogłoszenie o przetargu (min. 30 

dni). 

 

ad. 2 W kwestii zasiedlenia mieszkań na osiedlu Zamielno, Wójt Gminy p. Waldemar Górczyński 

wyjaśnił, że problemy z zasileniem gazowym spowodowały opóźnienia w zasiedleniu. Zgodnie z 

zaleceniem EWE konieczne jest zainstalowanie drugiego zaworu odcinającego pomiędzy 

licznikiem a budynkiem.  

W związku z brakiem uwag do sprawozdania  z wykonania budżetu w 2015 r. Przewodniczący 

Rady p. Zbigniew Gajewski ogłosił 5 minutową przerwę w obradach. 

 

Obrady po przerwie wznowił przewodniczący rady gminy, Pan Zbigniew Gajewski przystępując 

do realizacji porządku obrad.  

 

7) podjęcie uchwały w sprawie absolutorium- druk Nr 139- obecnych 13 radnych 

Projekt  uchwały w sprawie absolutorium- przedstawił przewodniczący  p Zbigniew Gajewski. 

W wyniku głosowania rad gminy większością głosów (za- 8; przeciw-1; wstrzymujące-4) 

za- 8;  za przeciw-1 wstrzymujący- 4 podjęła Uchwałę Nr XXI.132.2016 w sprawie udzielenia 

Wójtowi  Gminy Pszczew absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2015 rok. Uchwała 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Radna p. Krystyna Hałuszczak pogratulowała Wójtowi Gminy p. Waldemarowi Górczyńskiemu  

i wyraziła zadowolenie, że zaplanowany przez radnych budżet na 2015r. został dobrze 

zrealizowany a świadczy to o właściwej pracy Wójta Gminy. 

 

Wójt Gminy p. Waldemar Górczyński podziękował za absolutorium i pozytywną ocenę swojej 

pracy. Ww. dodał, że trudno byłoby osiągnąć ten dobry wynik bez Szanownych radnych, bez 

sołtysów, bez całej aktywnej części naszego gminnego społeczeństwa zwłaszcza Skarbnikowi  

i Sekretarzowi. Jak podkreślił, absolutorium za wykonanie budżetu gminy udziela się wójtowi, ale 

jest to efekt współpracy wielu ludzi. 

Ad.7c)  Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Pszczew- druk Nr 140. 

 

Przewodniczący rady gminy p. Zbigniew Gajewski zaproponował radnym nieodczytywanie 

projektu regulaminu, który radni otrzymali wcześniej wraz z zaproszeniem na sesję.    

Radni przychylili się do propozycji przedmówcy. 

Przewodniczący rady gminy odczytał projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag do 



przedstawionego projektu uchwały wraz regulaminem będącym załącznikiem.   

W wyniku głosowania, rada gminy jednogłośnie  za- 13; przeciw-0; wstrzymujące-0 podjęła 

Uchwałę Nr XXI.133.2016 w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Pszczew. Uchwala stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.7d)  Pozostawienia bez rozpatrzenia anonimowej skargi- druk Nr 141. 

 

Przewodniczący rady gminy p. Zbigniew Gajewski poinformował, że Komisja Rewizyjna 

zapoznała się z zawartymi w skardze  zarzutami.  

Projekt uchwały przedstawił Wiceprzewodniczący Mirosław Leśny  przedstawił projekt uchwały. 

W wyniku głosowania rada gminy jednogłośnie  za – 13; przeciw-0; wstrzymujące-0 podjęła 

Uchwałę Nr XXI.134.2016 w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia anonimowej skargi. 

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 7 e) zmian uchwały budżetowej Gminy Pszczew na 2016 rok- druk Nr 143. 

przedstawiła Skarbnik Gminy- Wójt Gminy autopoprawki  
Zmian w uchwale budżetowej Gminy Pszczew na 2016 rok dokonuje się poprzez: 

Zwiększenie dochodów o kwotę-19.855,00 zł, w tym: 

1) wpływy z różnych dochodów 8.611,00 zł,(zwrot podatku VAT z rozliczeń z lat ubiegłych – 

7.200,00zł, zwrot nadpłaty za szkolenia- 508,00zł, zwrot nadpłaty za energię elektryczną – 

903,00zł) 

2) wpływy z usług 6.630,00 zł, (zwrot kosztów wychowania przedszkolnego poniesionych 

przez gminę za ucznia niebędącego jej mieszkańcem) 

3) rekompensaty utraconych dochodów 3.305,00 zł, (zwrot utraconych dochodów z tyt. 

zwolnienia z podatku od nieruchomości, będących własnością Skarbu Państwa gruntów 

pod tzw. wodami płynącymi oraz gruntów pod sztucznymi zbiornikami wodnymi) 

4) wpływy z dobrowolnych wpłat 1.111,00 zł, (na rzecz: OSP,OPS oraz opiekę nad 

zwierzętami) 

5) wpływy z pozostałych odsetek 10,00 zł, 

6) zwrot nienależnie pobranej dotacji 180,00 zł, 

7) dochody jst z tytułu realizacji zadań z zakresu administracji rządowej 8,00 zł, 

 Zwiększenie wydatków o kwotę  19.855,00 zł, w tym: 

1) zwiększenie o kwotę 7.200,00zł  wydatków z przeznaczeniem na wpłatę na PFRON, 

2) zwiększenie o kwotę 700,00zł wydatków na Warsztaty Artystyczne Osób 

Niepełnosprawnych, 

3) zwiększenie o kwotę 15.000,00zł  wydatków z przeznaczeniem na założenie ksiąg 

obiektów oraz dokonanie przeglądów technicznych, 

4) zwiększenie o kwotę 1.200,00zł wydatków na organizację wyjazdu seniorów do Letschin, 

5) zmniejszenie o kwotę 1.200,00zł świadczeń społecznych przeznaczonych na wypłatę 

zasiłków okresowych, 

6) przesunięcie kwoty 30.000,00zł z wydatków bieżących (przeznaczonych na remont łazienki 

w PS) na wydatki majątkowe, dodatkowo zwiększenie wydatków majątkowych o  kwotę 

6.500,00 zł  i wprowadzenie z kwotą 36.500,00zł  zadania  pn. „Remont łazienki w PS w P-

wie”,  

7) zmniejszenie o kwotę 99.545,00zł zadania pn. „Przebudowa drogi Rańsko-Janowo”, 

8) zwiększenie o kwotę 90.000,00zł dotacji dla ZUK na wydatki majątkowe  na zadanie 

„Rozbudowa sieci wodociągowej i kanalizacji sanitarnej na osiedlu Zamielno w Pszczewie 

– na terenie działki nr 1310/9 w obrębie Pszczew”. 

 

Ponadto dokonuje się przesunięć wydatków w obrębie Funduszu sołeckiego wsi Nowe 

Gorzycko. 

Zmiany w planie dochodów i wydatków skutkują  koniecznością aktualizacji załączników nr 

1,2,5, 6  i 7 uchwały budżetowej na 2016 rok. 



W wyniku wprowadzonych zmian w budżecie  deficyt  pozostaje bez zmian (kwota 

1.276.695,00zł). 

Przewodniczący rady gminy p. Zbigniew Gajewski prosił o pytania do proponowanych zmian 

budżetu gminy na 2016 rok. 

Wójt Gminy p. Waldemar Górczyński zgłosił autopoprawki do ww. projektu uchwały: 

- ująć w wydatkach kwotę 110 tys. zł,- na wykup gruntu pod drogi od p. Pawliszyn, 

- zwiększenie dotacji celowej budżetu  kwota 1.600 zł,-  na finansowanie zleconych do realizacji 

stowarzyszeniom. 

Przewodniczący rady gminy p. Zbigniew Gajewski poddał pod głosowanie zgłoszone przez Wójta 

autopoprawki. 

W wyniku głosowania rada gminy większością za-12; przeciw-0; wstrzymujące-1 przyjęła ww. 

autopoprawki. 

Przewodniczący rady gminy p. Zbigniew Gajewski poddał pod głosowanie projekt uchwały. W 

wyniku głosowania rada gminy jednogłośnie za-13; przeciw-0; wstzrymujace-0)  podjęła Uchwałę 

Nr XXI .135. 2016 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Pszczew na 2016 rok. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.   

 

Obrady opuścili radni: p. Konrad Kiona i p. Seweryn Kowalski- rada obradowała w 11- 

osobowym składzie   

 

Ad. 7f ) Nadania nazwy ulicy- druk Nr 144. 

 

Projekt uchwały  przedstawił Wiceprzewodniczący Mirosław Leśny. 

Radny p. Piotr Adamski-  pytał  dlaczego zmieniło się od poniedziałku, gdzie proponowano  dwie 

nazwy ulic? 

Wójt Gminy p. Waldemar Górczyński odpowiedział, że komisja oświaty sugerowała tego typu 

rozwiązanie. 

Wójt Gminy dodał, że  przy kompleksowym zmiany  nazewnictwa ulic niezbędna będzie  komisja 

oceniająca  propozycje nazw. 

Przewodniczący rady gminy p. Zbigniew Gajewski poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

W wyniku głosowania rada gminy większością  głosów ( za-10; przeciw-1; wstzrymujace-0)  

podjęła Uchwałę Nr XXI .136. 2016 w sprawie nadania nazwy ulicy. Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu.   

 

Ad.7g) Wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia w sprawie wspólnej realizacji projektu pn. 

„Kompleksowe uzbrojenie terenów inwestycyjnych w powiecie międzyrzeckim” druk Nr 145. 

Projekt uchwały  przedstawił Wiceprzewodniczący Mirosław Leśny. 

Uwag do projektu nie zgłoszono. 

Przewodniczący rady gminy p. Zbigniew Gajewski poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

W wyniku głosowania rada gminy jednogłośnie ( za-11; przeciw-0; wstzrymujace-0)  podjęła 

Uchwałę Nr XXI .137. 2016 w sprawie nadania nazwy ulicy. Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.   

 

Ad. 8 Odpowiedzi na wnioski i interpelacje. 

Wójt, tak jak przedstawił wcześniej w miesiącu sierpniu będziemy znali więcej szczegółów   

w sprawie wodociągu w Borowym Młynie. 

Następnie Wójt Gminy powrócił do nieuzasadnionej według Wójta obrazy radnego p. Piotra 

Adamskiego w kwestii wniosku z poprzedniej sesji.  

Wójt wyjaśnił , ze od 1988 roku wieś Świechocina sama mierzyła się z problemem odwodnienia. 

Oddalając sprawę Wójt chciał, żeby ww. stwierdzenie padło z ust innych osób, które dokonają 

oceny dokumentacji. Wójt dążył do tego, żeby ten temat sprawdziła niezależna grupa.  

Ale wobec zaistniałej sytuacji Wójt Gminy odpowie radnemu Adamskiemu na interpelację z dnia 

21 kwietnia br. 



W kwestii naprawy drogi  Silna- B. Młyn, Wójt Gminy poinformował, że na dzień dzisiejszy 

trudno powiedzieć czy będą środki na realizację tego zadania. 

Odnośnie wniosku Klubu „Twój Samorząd” w sprawie definitywnego zakończenia przejęcia 

pozostałych gruntów pod promenadę – Wójt wyjaśnił, że też chciałby żeby  promenada była naszą 

wizytówką. Ale pewna grupa mieszkańców stawiając nas na baczność –utrudnia dokończyć 

zadanie. 

Wójt Gminy odpowiedział radnemu Markowi Badachowi , że zna opinię p. Czaplińskiego  

i zgadza się z nią w całej rozciągłości. 

W dalszej części Wójt gminy wyjaśnił, że zobligowany jest do realizowania nałożonego uchwałą 

rady gminy obowiązku pobierania opłaty. 

Wójt gminy wspomniał, że Dyrektor ZUK otrzymał polecenie znalezienia stosownego urządzenia  

i zamontowanie. 

Przewodniczący  rady gminy p. Zbigniew Gajewski przedstawił odpowiedzi Wójta na 

interpelacje Klubu Twój Samorząd zgłoszone podczas sesji w dniu 19 maja 2016 roku. 

 

Ad. 9 Sprawy organizacyjne- korespondencja. 

Przewodniczący rady gminy p. Zbigniew Gajewski poinformował radnych o korespondencji, która 

wpłynęła do rady gminy: 

W dniu 8 czerwca 2016r. wpłynęła prośba mieszkańców ul. Parkowej 1 w Pszczewie  

o zabezpieczenie miejsca obok mieszkań, gdzie postawione są pojemniki na odpady. 

W dniu 9 czerwca 2016r. Wójt Gminy przesłał wyniki kontroli stanu porządkowego oraz sposobu 

gospodarowania nieczystościami płynnymi i stałymi na działce nr 145 obręb Stołuń. 

W dniu 10 czerwca 2016 r. wpłynęła odpowiedź Wójta Gminy dotycząca problemu śmietników 

ustawionych przy budynku wielorodzinnym na ul. Parkowej 1 w Pszczewie. 

W dniu 13 czerwca 2016 r. RIO w Zielonej Górze przesłało Uchwałę składu orzekającego  

w sprawie wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej. 

W dniu 13 czerwca 2016 r. Prokuratura Rejonowa w Międzyrzeczu udzieliła odpowiedzi, że 

postępowanie PR Ds. 124.2016 zakończy się na przełomie czerwca i lipca 2016r.    

Wójt Gminy poprosił o głos i raz jeszcze serdecznie podziękował p. Skarbnik i radnym za 

udzielenie absolutorium oraz za daleko idącą pomoc w realizacji budżetu. 

 

Ad.10 Zakończenie obrad.  

Przewodniczący rady gminy, p. Zbigniew Gajewski  wobec wyczerpania tematów dzisiejszej sesji 

Zamknął obrady XXI sesji. Na zakończenie ww. poinformował o następnej sesji, która odbędzie 

się  25 sierpnia 2016 r. 

Na tym protokół zakończono. 


